
   

Svenska Tyngdlyftningsförbundets styrelsemöte nr 6 

2023/24, den 25-26 november, § 85 - § 103 
 

Tid: Lördag 9.00-15.00. 

Plats: Idrottens hus, Skanstull. 

Närvarande: Joakim Eriksson, Andreas Andrén, Helene Johage, Thomas Norlander,  

Sebastian Nurmi (GS). 

 

§ 85 Mötets öppnande 

 

Joakim Eriksson öppnade mötet. 

 

§ 86 Val av sekreterare och justerare  

 

Helene Johage valdes som sekreterare,  

Andreas Andrén, Thomas Norlander till justerare. 

 

§ 87 Fastställande av dagordning 

 

Närvarande fastställde dagordningen. 

 

§ 88 Genomgång och godkännande av föregående STF- och AU-protokoll 

 

Föregående protokoll ansågs justerade, inget AU-protokoll fanns att justera. 

 

§ 89 Styrelsens spelregler  

 

Styrelsen gick igenom och diskuterade sina spelregler.  

 

§ 90 GS-rapport 

 

GS gick igenom rapporten från verksamheten, nedan följer en sammanfattning av 

två punkter som styrelsen lyfte fram: 

 

• Disciplinkommittén – Styrelsen har tidigare föreslagit att samarbete med 

andra förbund. Sportkontoret har haft möten med andra förbund som har en 

fungerande disciplinnämnd. Förslaget är att disciplinkommitténs ordförande 

och sekreterare i SWE3 ska väljas in i STF disciplinkommitté för ett 



   
samarbete och att sportkontoret jobbar vidare med frågan.  

  

Beslut: Sportkontoret fortsätter se över frågan och tar fram ett förslag som 

ska godkännas av styrelsen. 

 

• Styrelsens distrikt- och föreningsbesök ska ske men vara spontant, aktiv och 

informellt. Ta gärna med dokumentet – Svensk Tyngdlyftning lyfter vid 

besöken. 

 

§ 91 Ekonomisk rapport  

 

GS redogjorde att vi ligger bra till mot budget. RF har, precis som året innan, gett 

möjlighet för specialidrottsförbunden att använda bidragsmedel man fått 2023 

under verksamhetsåret 2024. Totalt sett räknar vi med att flytta drygt två miljoner 

kr. Det handlar om återstartspengar för utbildning, landslagsstöd x till unga lyftare-

projekten, återstartsstödet Eliten under eliten och parasport. Dessutom har Per 

Skårmans stiftelse betalat 150 000 kr som ska nyttjas till ETH under 2024. Några 

aktiviteter som det planerats för har inte blivit av under året, samtidigt har 

kostnader för exempelvis resor ökat. Förbundet har också gjort en investering på 

drygt 800 000 kr i SM-utrustning som vi diskuterat med revisorn om avskrivning.  

 

§ 92 Kommittérapporter 

 

a) Domarkommittén (behandlades söndag 26 november) 

Strukturen gällande information om utbildningar ska ses över. Sportkontoret och 

domarkommittén behöver se över detta tillsammans gällande domarutbildningarna.  

Förslaget som utarbetats av domarkommittén för att få fler domare, 

återremitterades till kommittén för att utvecklas vidare.  

 

b) Marknadskommittén  

Andreas redogjorde för den partnerskapsstrategi som kommittén har arbetat fram.  

 

c) Tävlingskommittén (behandlades söndag 26 november) 

Rapport från Emma gick igenom, inga frågor från styrelsen.  

 

d) Veteran/masters  

Thomas gick igenom nya idéer som att arbeta tillsammans med andra i kommittén 

för att hitta bra system så att ekonomi och verksamhet går ihop. Förbundet 

kommer inte att separera veteranverksamheten från övrig verksamhet eller 



   
förbundets åtagande. Denna delning har nu skett i IWF. +65 gicks igenom gällande 

fortsättningen så som mentorskap för föreningar och den utbildning som 

genomförts. Utveckling av mentorskapet och att skapa nätverk för föreningarna 

kommer att utvecklas i linje med den dialog som förs med RF.  

 

e) Atletkommittén 

Ingen rapport hade inkommit från Atletkommittén. 

 

§ 93 Internationella rapporter 

 

Rapporten från Nordiska förbundet medföljde i handlingarna och information om 

vem som ska åka till EM i februari diskuterades.  

 

Beslut: Att anmäla Helene Johage till RF:s internationella träff på Bosön 1-2 mars 

2024. 

 

§ 94 Internationella mästerskap 

 

Lägesrapport och diskussion kring arbetet. Joakim framhöll vikten av att vi ser över 

våra möjligheter att arrangera någon internationell tävling. Styrelsen behöver se 

över nivå, kostnad och möjlighet.  

 

Beslut: Att uppdra sportkontoret att kontakta EWF för att erhålla villkor och ramar 

för ett arrangemang. Gruppen för internationella mästerskap ska sedan arbeta 

vidare med den information som inkommer från EWF. Gruppen består av; Andreas 

(sammankallande), Thomas, Patrik, Helene.  

 

§ 95 Arvoden 

 

Joakim hade lämnat ett förslag inför mötet gällande förändring av arvode till 

coacher Det skulle innebär att arvode skulle bli 1 500 kr istället för 1 000 kr per 

dag, att gälla från den 1 januari 2024. Styrelsen hade att ta ställning om detta 

skulle gälla bara tävling (en kostnadsökning med 75 000 kr för 2024) eller både 

tävling och lägerverksamhet (en kostnadsökning med 100 000 kr 2024). 

 

Beslut: Styrelsen beslutade att godkänna ett ökat arvode enligt förslaget för 

tävling och läger. Styrelsen anser att det är viktigt att justera och satsa på 

coacherna. 

 



   
§ 96 Verksamhetsberättelse 

 

GS redogjorde muntligt för arbetet med kommande verksamhetsberättelse som 

kommer att ha samma utformning som förra årets. Kommittérapporter ska vara 

inskickad till GS senast 7 januari 2024. 

 

§ 97 Intressepolitiskt arbete  

 

Diskussion om arbetssätt och frågor vi bör arbeta med nationellt och 

internationellt. Joakim berättade om ordförandekonferensen med de andra SF:en 

som han varit på. Extra RIM kommer att hållas 23 januari 2024 där ny RF-

ordförande ska röstas fram. 

 

Tid: Söndag 10.00-12.00. 

Plats: Idrottens hus, Skanstull. 

Närvarande: Joakim Eriksson, Andreas Andrén, Helene Johage, Thomas Norlander, 

Elisabeth Hagman, Patrik Helgesson, Emma Engdahl (digitalt), Sebastian Nurmi 

(GS). 

 

§ 98 Verksamhetsmål + Budget 2024 

 

GS gick igenom verksamhetsmål och budget. Förslag och tankar från styrelsen med 

fem markerade mål ska skickas till sportkontoret senast 4 december. Styrelsen är 

enig om att fokus ska ligga på utbildning med ledare som definieras enligt; 

föreningsledare, tränare/coacher, domare. Detta är viktigt då utbildning knyter an 

till alla övriga områden. För att uppnå våra mål till 2030 behöver detta prioriteras. 

Även budgetförslaget gicks igenom av GS.  

 

Beslut: Styrelsen uppdras att återkomma senast 4 december med markerade mål 

enligt ovan beskrivet verksamhetsmål. 

 

Beslut: Budgeten ska justeras och presenteras på nästa styrelsemöte. 

 

§ 99 Kommittéhelg 

 

Diskussionen prioriterades bort och tas via mail.  

 

 



   
§ 100 Övriga frågor 

 

§ 101 Beslut som tagits under mötet 

 

§ 102 Kommande möte  

 

Beslut: Nästa möte blir en vardag innan kommittéhelgen 13-14/1 

 

§ 103 Mötets avslutning 

 

 

Vid protokollet: 

 

 

_____________________________ 

Helene Johage / mötessekreterare 

 

 

 

Justeras: 

 

 

 

 

 

__________________________ __________________________ 

Andreas Andrén  Thomas Norlander  


